
Geachte Statenleden van de provincie Zeeland, 

en zit op 
. In de media las ik dat u een discussie 

voert over het wel of niet tekenen van het Regenboogakkoord. Graag zou ik u willen vertellen 
waarom het belangrijk is dat ook de provincie Zeeland het regenboogakkoord gaat tekenen. 

Op mijn 9e ben ik uit de kast gekomen als homoseksueel bij mijn familie en omgeving, ik zat toen ik 
groep 6 en ben daarna tot de brugklas erg gepest. Zo erg dat ik depressief werd. Er is met mijn tas 
overgegooid. Ik ben geslagen, geschopt, geduwd en achtervolgt tot aan mijn straat. Ook roddelden 
mensen steeds over mij. Ik heb in de brugklas dit ook besproken met mijn toenmalige mentor. 

Samen hebben wij een GSA (Gender Sexuality Alliance) opgericht. Dit is een groep jongeren op een 
school die opkomen voor alle leerlingen die gepest worden op school. Zij doen er alles aan om de 
school een veiligere en leukere plek te maken zonder pesten of nare opmerkingen. Ik heb daarnaast 
ook aan een aantal dingen meegedaan die met dit ,onderwerp te maken hebben, want pesten is net 
als het spelletje galgje. 1 verkeerde letter of verkeerd woord en 'je hangt'. 

Ik heb- meegedaan aan een foto-expositie met een verhaal erbij. Dit is toen op coming-out 
dag-- geopend. Deze voorstelling heeft door--gereisd. In 2021 heb ik ook 
meegedaan aan de landelijke paarse vrijdag campaigne. Dit wordt op bijna alle middelbare scholen 
gevierd en getoond. Dit was voor mijn middelbare schoolperiode een belangrijke onderneming. Veel 
minder pesten en veel meer aandacht tegen pesten. Nu ik op het MBO zit, wil ik graag doorgaan met 
het bespreekbaar maken van wat pesten en wat iemand kan doen tegen pesten. 

Het is voor mij en vele andere jongeren, volwassenen maar ook zeker ouderen heel belangrijk om ons 
veilig te kunnen voelen als wij op school zijn of op straat lopen. Want de acceptatie is nog lang niet 
goed. Het Regenboogakkoord is daarom dus super belangrijk, omdat je hiermee een veiligere 
samenleving maakt. Je zet mensen aan het denken. Je zorgt ervoor dat een stap tegen pesten wordt 
gezet. En natuurlijk lost het tekenen van het Regenboogakkoord niet alle problemen op, maar het 
zorgt wel voor een beetje erkenning en hoop voor mij en andere mensen die nare dingen hebben 
meegemaakt vanwege hun geaardheid. 

Het zou een hele mooie en monumentale gebeurtenis zijn om het Regenboogakkoord ook in Zeeland 
waarheid te laten worden. Zeeland is een prachtige provincie met zoveel lieve en goede mensen, het 
ondertekenen van het akkoord zou dat onderstrepen. Ik zie het Regenboogakkoord als een super 
boost, waarbij we laten zien dat Zeeland een provincie is waar iedereen welkom is. Een provincie 
waar het niet uitmaakt of je op een man of een vrouw valt. 

Het was mij een genoegen om deze brief aan u te schrijven, ik hoop dat u mijn woorden laat 
meewegen in uw besluit om hopelijk het Regenboogakkoord wél te tekenen. 

Met vriendelijke groet, 




